

SM2 2024 25-01-2024

Plats: A124

1. Mötets öppnande kl. 17:48
2. Godkännande av utlysandet av mötet
Mötet utlystes 21 dagar innan på slack och instagram
Alla i mötet godkände
3. Fastställande av dagordning
Alla i mötet fastställde dagordningen
4. Eventuella adjungeringar
Armin får närvarorätt och yttranderätt av alla i mötet
5. Fastställande av röstlista för mötet
Röstlängden är 19
Alla i mötet röstade ja
6. Val av mötesfunktionärer
 - 6.1 mötesordförande
Vincent Landemoo kandiderar
19 röstade för
 - 6.2 mötessekreterare
Jennifer Hagström blev nominerad
19 röstade för
 - 6.3 två justerare tillika rösträknare
Linn Nyholm kandiderar och Alexander Hedlund kandiderar
19 röstade för

7. Rapporter

7.1 Styrelse

Påbörjat arbete för guider som hjälper styrelsen och nämnder

Kommit långt med rutiner för SM och alkoholtillstånd

Uppdaterat policys

Fixat förråd

Inväg för de internationella studenterna

Lämnat över elevernas manifest

7.2 Utskott

Festeriet: första puben för vår terminen var rolig, sålde många bubbelflaskor

FOGA: kommer ha gasque 17/2 och finsittning 3/5 som de kommer börja planera

Mottagningen: det flyter på och ligger i fas

Arkipelago: 11/4 är datum för arkipelago-mässan

Skalan: det håller på att fixas artiklar

JML: hade filmkväll och har en enkät som ska sammanställas och skickas som underlägg till berörande

7.3 THS

Nästa vecka öppnar nomineringen perioden till olika poster i kårledningen och SRO

Kista flytten har påbörjats och mottagnings internatet händer i februari

20e februari ska det röstas kring kista flytten, då ska man höra av sig till

kårfullmäktige, Evelyne

2/2 kan man komma förbi nymble för att anmäla sig till en beerpong turnering

inbjudan till sångboks-X-faktor finns på THS facebook

8. Frågor till SM

8.1 Lägga pengar på att rusta upp bygget

Styrelsen redovisar ett dokument med renoveringsförslag och budget

Diskussion:

“Mikrovågsugnar står THS för”

“Ommålning kan bli svårt då det är akademiska hus”

“Har det stämts av med KTH, Akademiska hus?”

- det har vi inte gjort

“Hur ser budgeten ut i relation med sektionens budget”

- Den hamnar antagligen in i ett konto för sektionens lokaler både till nu och framtiden

Man kommer kunna skicka in förslag till nästa SM till bygget

(1:30 minuter för alla i mötet att diskutera och tänka)

Röstlängden ändras till 25

“Om budgeten skulle gå över, vad gör vi då?”

VZ JBL
LN OR

“Vi borde prioritera”

Är detta en bra idé?

25 röstade ja

8.2 Döp om grupprummen

Styrelsen redovisar ett dokument tillhörande punkten, styrelsen vill döpa grupprummen

“Bara grupprum eller också seminarierummen?”

“Bra idé men vi borde involvera siffrorna så att de inte glöms bort då lärarna använder dem”

“Teman?”

- olika kända byggnader
- arter av amöbor, cell tema på nedervåningen
- grekiska gudar, deras tempel, planeter
- piroger

“Vi kan skicka ut ett formulär där folk kan lämna in förslag”

9. Motioner

9.1 Nämnd-ansvariga bör ha det lättare att få vanliga medaljen

Motionen redovisas, finns två olika förslag

Motion svaret redovisas

Diskussion:

“Det är jättebra att det gäller både nämnder och ekonomiansvarig, det uppmuntrar posten förhoppningsvis”

“Vilka får inte medaljen efter två gånger?”

- Ingen

“Då borde det vara en omformulering, då det bara är de två som får medaljen”

“Vad klassas som förtroende post”

“Vill formulera om, det är inte språkligt korrekt: återkommer”

Vill SM gå till val där punkt 2 röstas igenom men med omformulering?

Alla röstade ja

Förslag 1, att det bara ska gälla nämnd ansvariga mot förslag 2

20/25 röstade för förslag 2

20/25 röstade för motionen

10. Propositioner

10.1 Reviderad rambudget

Klara Rosander redovisar nya rambudgeten, den är omgjord så att vi går +/- 0

“Finns budgeten för ombyggnaden av bygget med här”

- den finns just nu i ett sparkonto

Paus 18:32 tänkt att börja 18:50

Började 18:45

Handwritten signatures and initials in blue ink, including 'LN', 'JH', and a stylized signature.

Röstlängden är 21

I THS stadgar så måste en punkt vara med i dagordningen för att kunna tas upp, den här punkten saknades så vi kan inte ta upp propositionen idag, vi går vidare

11. Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse från avgående poster

11.1 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse Festeriet

Det saknas delar av ekonomiska berättelsen 2022-2023

11.2 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse A-baren

Det saknas delar av den ekonomiska berättelsen 2022-2023

11.3 Ekonomisk berättelse och verksamhetsberättelse Styrelsen

Allting var inte helt korrekt 2022-2023

12. Revisionsberättelser utskott och styrelsen

12.1 Styrelsen 2021-2022

12.2 Festeriet 2022-2023

12.3 A-baren 2022-2023

12.4 Styrelsen 2022-2023

Det saknas grejer till alla punkter

Vill mötet bordlägga punkter 11-13 till SM3?

21 röstade för

13. Beslut om ansvarsfrihet avgående poster

13.1 Styrelsen 2021-2022

13.2 Klubbmästare 2022-2023

13.3 Barmästare och ekonomiskt ansvarig student 2022-2023

13.4 Styrelsen 2022-2023

14. Val

14.1 Kårfullmäktige

Sonny Mattson vill kandidera som suppleant

Evelyne Åkerlund kandiderar

röstlängden ändrades till 18

18 röstade för Evelyne Åkerlund till ledamot

18 röstade för Sonny Mattson till suppleant

röstlängden ändrades till 23

14.2 SNAS

Alexander Sjölund kandiderade

LN VR JH
OS

23 röstade för

14.3 Idrottsnämndansvarig student (IDA)

Aron Ademo kandiderar

23 röstade för

14.4 Hållbarhetsansvarig student (HAS)

Ida Björndahl kandiderar

23 röstade för

14.5 Jämställdhet- mångfald- och likabehandlingsansvarig student (JML)

Noel Sjöberg kandiderar

röstlängden ändrades till 21

21 röstade för

14.6 Internationelltansvarig student

Daniel Torabi kandiderar

21 röstade för

14.7 Skyddsombud

Felicia Larsson godtar nominering

21 röstade för

röstlängden ändrades till 23

14.2 Fyllnadsval

14.2.1 Arkipelago ekonomiskt ansvarig 2023-2024

23 röstade för att bordlägga till SM3

14.2.2 Event ekonomiskt ansvarig student 2023-2024

23 röstade för att bordlägga till SM3

15. Övrig info

Cornelias formulering ang. punkt 9 redovisas

- Fortfarande lite konflikter gällande formulering

Försök två av formulering ang. punkt 9 redovisas

- Mötet är nöjda med denna formulering

“Utöver detta tilldelas den istället för en andra lil(l)a arkitekturmedaljen som nämnd- och ekonomiansvarig eller i stället för en tredje lil(l)a arkitekturmedaljen.”

Styrelsen redovisar utredning om rutiner för att underlätta revisionsarbetet.

Revisorerna är nöjda

16. Nästkommande möte

Är i mitten på maj, inget exakt datum är satt

17. Övriga frågor

Nej.

18. Mötets avslutande kl. 19:23


Handwritten signatures in blue ink, including initials like 'LN', 'JH', and a stylized signature.

Mötesordförande




Vincent Landernad

Sekreterare




Jennifer Hagström

Rösträknare och protokolljusterare



Alexander Hedlund

Rösträknare och protokolljusterare



Linn Nyholm